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Prohlášení o důvěrnosti 

Tento materiál obsahuje důvěrné informace a poznatky ze setkání občanů města. Může být použit výhradně pro potřeby 
zpracování strategického plánu, nikoli tištěn či rozmnožován pro sdílení s třetími stranami. 
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Úvod  

Veřejné setkání je vždy velmi zajímavým nástrojem, pomocí kterého mají zástupci 

města a zpracovatelé strategických dokumentů možnost zjistit, co se občanům ve městě 

líbí, co by chtěli, a co jim naopak chybí a vadí. Na úvod setkání zástupci zpracovatele 

představili projekt zpracování Strategie rozvoje města Bystřice, zdůraznili jeho význam 

pro město a význam účasti občanů na jeho přípravě. Občané se seznámili s cíli veřejného 

setkání, s programem a metodou zpracování jejich názorů. Cílem setkání bylo získat 

informace, podněty a připomínky od obyvatel k rozvoji města/osady.   

Na úvod jednání zástupci zpracovatele 

strategického plánu a města poděkovali 

všem přítomným obyvatelům, kteří 

projevili zájem vést debatu o tom, kam 

jejich město bude směřovat.  

Názory a poznatky obyvatel z kulatého 

stolu slouží k tvorbě strategického plánu 

Bystřice na dalších deset let. 

 

Metoda setkání  

V rámci setkání byl vytvořen jeden tematický stůl, kde mohli občané přijít diskutovat 

ke dvou zásadním tématům, konkrétně: 

⬢ rozvoj a identita města (doprava, dopravní dostupnost, životní prostředí, zeleň…), 

⬢ život ve městě (volný čas, kultura, sport, vzdělávání, služby…). 

Po zapsání všech aktivit a námětů včetně seznámení s nimi proběhlo hlasování 

zúčastněných. Každý účastník měl stanovit dvě prioritní aktivity. 

  

  Účastníků setkání   18    13  Návrhů aktivit 
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Prioritní návrhy aktivit k řešení 

⬢ přivaděč vodovodu (aktuálně příprava DPS v polovině příštího roku, do konce roku 

bude podána žádost o dotaci, realizace se předpokládá v roce 2023 za cca 2,5 mil. Kč) 

⬢ modernizace budovy hasičárny 

⬢ zlepšení dopravní obslužnosti do Bystřice a zpět (včetně odpovídající návaznosti spojů 

na Benešov) 

⬢ absence kanalizace (realizovat projektovou přípravu) 

Další doporučení aktivity k rozvoji 

⬢ vytvoření chodníků a nájezdů na komunikaci 

⬢ vybudovat veřejné osvětlení 

⬢ řešit zeleň v rybnících (odvápnit) 

⬢ realizace dopravně bezpečnostních prvků (vybudování ostrůvku na komunikaci pro 

snížení rychlosti) 

⬢ pořídit do osady kontejner na olej, bioodpad a elektro 

⬢ zavedení senior taxi 

⬢ absence napojení na plynovod (jedná se o dlouhodobou aktivitu) 

⬢ chybějící dětské hřiště 

⬢ podpořit vedením města záměr na vybudování obchodního domu v Bystřici 

 


